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Obec Libina

Libina 523, 788 05 Libina
tel.č.: 583 233 215 | e-mail: podatelna@ou-libina.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 1 Zastupitelstva obce Libina

konané dne 19. 10. 2022 v Kulturní dům Libina od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 15 členů zastupitelstva
Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Aleš Skála
Zapisovatel*: Renata Langerová
Ověřovatelé zápisu: Monika Nováková, Mgr. Alena Bartoňková, MBA

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Ustanovení mandátové komise

Zasedání zastupitelstva obce Libina bylo zahájeno v 17.00 hod. dosavadním starostou obce Mgr. Alešem
Skálou. Poděkoval zastupitelům, kteří  již nebyli zvoleni členy  zastupitelstva obce za práci,  kterou pro obec 
odvedli, a předal jim malou pozornost. 

Konstatoval, že  zasedání bylo  řádně  svoláno v souladu se zákonem o obcích a že je přítomno  15  členů
zastupitelstva, takže zastupitelstvo je  usnášeníschopné. Zápis  z minulého zasedání zastupitelstva obce  byl 
řádně ověřen, a nebyly  proti němu žádné námitky.

Vzhledem k  důležitosti volených  zástupců orgánů obce bude  diskuze probíhat ke každému bodu zvlášť.   

Aby mohlo dojít k ověření mandátů jednotlivých zastupitelů, stanovil Mgr. Aleš Skála mandátovou komisi ve
složení Bc. Martin Baklík a Ing. arch. Iva Krahulcová.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina stanovuje mandátovou komisi ve složení Bc. Martin Baklík a Ing. arch. Iva
Krahulcová.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Baklík M., Krahulcová I.)

Usnesení č. 1a/1Z/2022 bylo schváleno.

Mgr. Aleš Skála požádal mandátovou komisi, aby ověřila mandáty zastupitelů.

Mandátová komise konstatovala, že všechny mandáty  zvolených zastupitelů jsou platné.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje zprávu mandátové komise o ověření platnosti mandátu všech členů
zastupitelstva.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 1b/1Z/2022 bylo schváleno.

2. Složení slibu členů zastupitelstva obce

Mgr. Aleš Skála  uvedl, že se nyní může přejít ke slavnostnímu slibu zastupitelů. Před samotným složením slibu
zazněla státní hymna.

Dále seznámil  s průběhem složení slibu, který proběhne tak, že paní matrikářka obecního úřadu Ludmila
Vašková,  přečte slib stanovený v §  69 odst.  2 zákona o obcích a poté  jmenovitě vyzve přítomné členy
zastupitelstva ke  složení slibu pronesením slova „slibuji“ a  podpisem na připraveném archu, který bude
přílohou zápisu zastupitelstva. 

Upozornit přítomné členy zastupitelstva, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má za  následek
zánik mandátu (§  55 zákona č.  491/2001  Sb.) o volbách do zastupitelstev obcí.

Mgr.  Aleš  Slála  požádal  všechny  přítomné,  aby  povstali  a  setrvali  tak  po  dobu  státní  hymny  i  celého
slavnostního aktu.

Všichni zvolení členové zastupitelstva obce Libina složili řádně slib.

3. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a návrhové komise

Dále Mgr. Aleš Skála určil za ověřovatele zápisu Mgr. Alenu Bartoňkovou, MBA a paní Moniku  Novákovou. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina určuje  ověřovateli  zápisu Mgr.  Alenu Bartoňkovou,  MBA a paní  Moniku 
Novákovou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Bartoňková A., Nováková M.)

Usnesení č. 2a/1Z/2022 bylo schváleno.

A také určil návrhovou komisi ve složení Ing. Michal Kusý, DiS. a Mgr. Jitka Zahradníková.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce Libina  určuje  návrhovou komisi  ve  složení  Ing.  Michal  Kusý,  DiS.  a  Mgr.  Jitka
Zahradníková.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Kusý M., Zahradníková J.)

Usnesení č. 2b/1Z/2022 bylo schváleno.

4. Schválení programu

 Mgr. Aleš Skála  přednesl navržený program: 

1. Ustanovení mandátové komise
2. Složení slibu členů zastupitelstva obce
3. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a návrhové komise
4. Schválení programu
5. Volba starosty, místostarosty a radních obce
5.1. Způsob hlasování a pořadí návrhů
5.2. Určení počtu radních
5.3. Určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako uvolnění (§ 71 zákona o obcích)
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5.4. Volba starosty obce
5.5. Volba místostarosty obce
5.6. Volba radních
6. Zřízení finančního a kontrolního výboru
6.1. Určení počtu členů finančního a kontrolního výboru
6.2. Volba předsedy finančního výboru
6.3. Volba předsedy kontrolního výboru
6.4. Volba členů finančního výboru
6.5. Volba členů kontrolního výboru
7. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva (§ 72 zákona o obcích)
8. Rozpočtová opatření
9. Rekonstrukce běžecké dráhy na stadionu Dr. Urbáška  - žádost o dotaci
O proti  zveřejněnému programu je změna v bodu 8.  kdy navrhuji,  aby bod Odchodné byl  vyřazen
z programu, neboť na něj neuvolnění členové zastupitelstva mají ze zákona nárok

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje program ustavujícího zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/1Z/2022 bylo schváleno.

5. Volba starosty, místostarosty a radních obce

5.1. Způsob hlasování a pořadí návrhů

Mgr. Aleš Skála seznámil s návrhem způsobu hlasování a pořadí návrhů.

Nestanoví-li  zastupitelstvo  jinak,  probíhá  volba  orgánů  obce  veřejným  hlasováním.  Změnu
způsobu hlasování musí schválit zastupitelstvo. O návrzích jednotlivých zastupitelů se hlasuje samostatně,
v pořadí jakém byli navrženi.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  schvaluje  veřejnou  volbu  všech  orgánů  zastupitelstva  obce.  O  návrzích
jednotlivých zastupitelů se hlasuje samostatně, pořadí návrhů pro hlasování je stanoveno tak, jak byli
navrženi.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/1Z/2022 bylo schváleno.

5.2. Určení počtu radních

Mgr.  Aleš  Skála  navrhl,  aby  se  RO stávala  v  souladu  se  §  99  odst.  3  zákona  o  obcích,  z  pěti  členu.
Starosta, místostarosta a tři členové RO.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje v souladu se § 99 odst. 3 zákona o obcích pětičlennou radu obce
ve složení starosta, místostarosta a tři členové Rady obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/1Z/2022 bylo schváleno.
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5.3. Určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako uvolnění (§ 71 zákona o
obcích)

Dále  Mgr. Aleš Skála navrhl, aby funkce starosty obce byla vykonávána jako uvolněná ve smyslu § 71 zákona
o obcích. Ostatní funkce jako neuvolněné.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina určuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích, že pro výkon funkce
starosty obce bude člen zastupitelstva uvolněn. Ostatní funkce jsou neuvolněné.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/1Z/2022 bylo schváleno.

5.4. Volba starosty obce

Mgr. Aleš Skála požádal o předložení návrhů na pozici starosty obce Libina.

Diskuze:
Ing. Michal Kusý, DiS. navrhl do nového období stávajícího starostu Mgr. Aleše Skálu
Mgr. Ing.Tomáš Kobza uvedl, že Mgr. Skálovi hned po volbách řekl, že ho podpoří, má u občanů podporu

a po  čtyřech letech ve  funkci je dostatečně obeznámen s chodem obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  volí  v  souladu s  §  84  odst.  2  písm.  m)  zákona o  obcích  starostou obce
Mgr. Aleše Skálu uvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Skála A.)

Usnesení č. 7/1Z/2022 bylo schváleno.

5.5. Volba místostarosty obce

Na pozici místostarosty obce Mgr. Aleš Skála  navrhl Ing. Michala Kusého, DiS.   Byl  čtyři roky  radním obce
Libina.

Diskuze:
Ing. Jana Němečková navrhla na post místostarosty Mgr. Ing. Tomáše Kobzu. Byl osm let starostou obce,

je za ním kus práce a  myslí si, že vzhledem k tomu, co se objevuje v médiích
ohledně zakázky vodovodu a kanalizace, nezpochybňuje práci rady obce. Byli tam
všichni noví členové, nebyl tam nikdo, kdo řídil obec předtím, nemyslí si, že ta
zakázka byla vysoutěžena tak,  jak bylo zvykem, a že je  předražená.  Z tohoto
důvodu by byla ráda, kdyby v radě obce zasedl ten, který má zkušenosti s prací
na obci.  Jim se dařilo  soutěžit  pod rozpočet,  zhruba 30 %,  vy soutěžíte  nad.
Z tohoto důvodu se rozhodla navrhnout na post místostarosty Mgr. Ing. Tomáše
Kobzu.

Mgr. Aleš Skála reagoval  na   paní  Němečkovou.  Odpověděl,  že  s  volbou  místostarosty,
s předneseným návrhem nemá problém. Ale s tím, jak Ing. Němečková očerňuje
obec, s tím problém má. Jmenuji se Aleš Skála. V životě, bych si nedovolil pošpinit
jméno svojí  rodiny.  Jsem čtyři  roky  starostou obce Libina  a  v  životě  bych si
nedovolil  pošpinit obec Libina. Děláme tady slušnou politiku, politiku, která je
přístupná a transparentní pro všechny. Paní Němečková, Vy jste získala informaci
z novinového článku a vůbec jste si nezjistila informaci o tom, jak ten článek byl
zpracován. Podívejte se na stránky obce Libina, kde je celý postup výběrového
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řízení.  Změna podmínek výběrového řízení  den po dni.  Každý občan se může
podívat  a  vidí  tam  celou  zakázku,  jak  byla  zadávaná,  jak  byly  upravovány
podmínky výběrového řízení. A tím, že firma VIA CONSULT, která nám soutěžila
zakázku někdy v listopadu minulého roku a byla obviněna v květnu letošního roku,
jestli máte problémy s firmami, které si tam dohazovala, tak to je možné, ale Obec
Libina prosím neočerňujte.

Ing. Jana Němečková uvedla, že starostku dělala dvanáct let. Jestliže nečerpáte ze zkušeností toho, co
tady bylo zavedené, a skutečně ta zakázka je předražená, já skutečně nemám jiné
informace než z novin, protože nebyla součástí zastupitelstva obce. Pokud Vás
nějakým způsobem očerňuji,  to mě mrzí,  protože já to tak necítím. Spíše chci
upozornit na to, že pochopitelně budu chtít informace k této zakázce. Uvedla, že
přebírala obec v těžkých dluzích a dvanáct roků pracovala s velkým nasazením,
aby se těch dluhů zbavila. Teď je také rozhořčená tím, že ta obec (neúměrně)
 hospodaří, pokud se mýlí, ráda se omluví. Potvrdila, že informace má opravdu jen
z novin, ale zvedly ji ze židle, protože tak, jak si obec přebírala v roce 1998, a byla
obec na černé listině jako drogová oblast, tak teď jsme na nějaké černé listině s 
firmou Via Consult , evropskou komisí je prověřovaná, zakázky jsou předražené.
Po prověření dokumentů, projektové dokumentace ..., pokud to tak není omluví
se  na  další  schůzi,  ale  rozhodně  bude  dbát  nato,  aby  ta  obec  hospodařila
s prostředky hospodárně, protože má pocit, že to tak není. Za těch dvanáct roků
dobře zná praktiky firem.  Na druhé straně ta  kontrola  je  nutná pro každého
zastupitele.  Když  se  podívá  na  docházku  rady  v  minulém  volebním  období,
vypovídá o  lecčem, že se rada hodně scházela ve třech.

Mgr. Aleš Skála se dotázal, kde čerpala tuto informac.i
Ing. Jana Němečková odnověděla, že čerpala z  webových stránek.
Mgr. Aleš Skála se zeptal, zda se dívala na zápisy z rady? Když někdo přijde o 10 minut později, tak

už v úvodu rady není, ale podívejte se na hlasování. Většina má 90 % účast.
Ing. Jana Němečková uvedla, že tuto informaci čerpala od zastupitelů, i některým z nich se to nelíbí.
*** *** st. řekl paní Němečkové, že  moc dobře ví jak je nastavený volební systém a může být

ráda, že se  se svým počtem hlasů do  zastupitelstva obce dostala. Řekl, že tady
odsuzuje ostatní a měla by se  zaměřit sama na sebe , sotva složila slib, tak tady
očerňuje obec a to na základě novinového článku a ne pádných důkaz.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona o obcích místostarostou obce
Ing. Michala Kusého, DiS. neuvolněná funkce. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Němečková J.) / Zdrželo se: 1 (Nevřala L.)

Usnesení č. 8/1Z/2022 bylo schváleno.

5.6. Volba radních

Mgr. Aleš Skála navrhl na pozici člena rady obce Ing. arch. Ivu Krahulcovou.

Diskuze:
Stanislav Procházka navrhl za  člena rady sl. Bc. Ladu Cinegrovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona o obcích členem rady obce
Ing. arch. Ivu Krahulcovou neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 (Němečková J.) / Zdrželo se: 4 (Cinegrová L., Jarošová A., Kobza T., Procházka S.)

Usnesení č. 9a/1Z/2022 bylo schváleno.

Mgr. Aleš Skála navrhl na pozici člena rady obce Mgr. Jitku Zahradníkovou.
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Diskuze:
Bc. Ladislav Nevřala navrhl za člena rady Mgr. Ing.  Tomáše Kobzu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  volí  v  souladu  s  §  84  odst.  2  písm.  m)  zákona  o  obcích  členem  rady
obce Mgr. Jitku Zahradníkovou neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 2 (Němečková J., Nevřala L.) / Zdrželo se: 3 (Cinegrová L., Jarošová A., Kobza T.)

Usnesení č. 9b/1Z/2022 bylo schváleno.

Mgr. Aleš Skála navrhl na pozici člena rady obce paní Moniku Novákovou.

Diskuze:
Ing. Jana Němečková navrhla na člena rady Mgr. Ing. Tomáše Kobzu.
Mgr. Ing. Tomáš Kobza uvedl, že tento návrh nepřijímá. Již o něm jako radním bylo hlasováno, neprošel,

takže teď už tento návrh nepřijímá.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona o obcích členem rady obce paní
Moniku Novákovou neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9c/1Z/2022 bylo schváleno.

6. Zřízení finančního a kontrolního výboru

Mgr. Aleš Skála uvedl že dle [§ 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích] je povinností zřídit finanční
a kontrolní výbor, neboť funkční období výborů předchozího zastupitelstva zaniklo spolu se zánikem původního
zastupitelstva. Zastupitelstvo určuje počet členů výboru, který musí být lichý (§ 117 odst. 3 zákona o obcích),
přičemž finanční  a  kontrolní  výbor  musí  mít  nejméně tři  členy  (§  119 odst.  1  zákona o  obcích).  Členy
výboru mohou být členové zastupitelstva i jiné osoby, pouze předsedou výboru může být jen člen zastupitelstva
(§ 117 odst. 4 zákona o obcích). Členy kontrolního nebo finančního výboru nemůže být starosta, místostarosta,
tajemník obecního úřadu ani osoby zabezpečující rozpočtové a účetní práce na obecním úřadu (§ 119 odst. 1
zákona o obcích).

6.1. Určení počtu členů finančního a kontrolního výboru

Mgr. Aleš Skála navrhl, aby zastupitelstvo zřídilo finanční výbor a kontrolní výbor, přičemž každý z nich
bude mít pět členů.

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza navrhul  7  členů  výbor.   Doposud  pracovaly  výbory  v  počtu  sedmi  členů

do zastupitelstva kandidovalo sedm subjektů, každá má svého zástupce. Každé
uskupení  má na   kandidátkách  člen,  kteří  mají  zájem o  práci  ve   výborech.
Doporučuje za každé uskupení jednoho člena.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje finanční výbor a kontrolní výbor. Oba výbory budou pětičlenné.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 5 (Cinegrová L., Jarošová A., Kobza T., Němečková J., Nevřala L.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/1Z/2022 bylo schváleno.
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6.2. Volba předsedy finančního výboru

V souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích  Mgr. Aleš Skála navrhl  předsedou finančního
výboru Mgr. Alenu Bartoňkovou, MBA.

Diskuze:
Bc. Ladislav Nevřala navrhl na předsedu FV Mgr. Ing. Tomáše Kobzu, Dělal to  minulých letech, má

s tím zkušenosti.
Aranka Jarošová se také přiklání k návrhu Bc. Ladislava Nevřaly. Myslí si, že má zkušenosti, je to

ekonom, právník. Tuto práci dělal svědomitě.
Ing. Jana Němečková souhlasí s paní Jarošovou. Podpoří ho z toho důvodu, že doposud kontrolní orgány

vedli zástupci subjektů, kteří nebyli v radě. Myslí si, že to bylo šikovné a nevidí
důvod, proč by to nemělo pokračovat.

Aleš Skála st. upozornil  Ing.  Němečkovou,  že před chvílí  řekla,  že obec špatně hospodařila,
očernila  obec,  a  to  byl  předsedou  finančního  výboru  pan  Kobza.  Nyní  ho
doporučujete. Není to protiřečení?

Ing. Jana Němečková se ohradila, že obec neočernila. Dala na  facebook článek , který si mohl přečíst
každý  z  našich  občanů,  že  cinknuté  zakázky,  které  dělá  firma,  která  byla
vysoutěžena na vodovod a kanalizaci v naší obci ji znepokojila, proto se rozhodla jít
do  opozice  .  Nehodlá  dělat  zvedače  rukou.  Jde  jí  o  obec  a  její  prostředky.
Mgr.  Ing.  Tomáš  Kobza  na   zastupitelstvu  upozorňoval  a  chtěl  projektovou
dokumentaci změnit to je pravda. Jestliže se nezměnila ....

Mgr. Aleš Skála uvedl, že se změnila v několika bodech a obrátil se na Mgr. Ing. Tomáše Kobzu,
zda je to tak.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza odpověděl, že zůstalo užší řízení.
Mgr. Aleš Skála a změnila se  projektová dokumentace, aby se mohlo zapojit  co nejvíce firem

z regionu.
Mgr. Ing. Tomáš Kobza řekl, že se tam snížil limit pro požadovaný obrat.
Mgr. Aleš Skála zopakoval, že se změnilo několik bodů. Uvedl, že má s sebou zmíněnou zadávací

dokumentaci původní i  tu změněnou. Pokud chce někdo nahlédnout má možnost.
Vzhledem k tomu, že k danému bodu vznikla neřízená diskuse Mgr. Aleš Skála vstoupil do této diskuze, řekl.
že pokud chce někdo vstoupit do diskuze přihlásí se, bez vyzvání nikdo nemůže do diskuze vstupovat a bude
se   vstupovat  jednotlivě.  Pokud  zastupitelé  souhlasí,  navrhuje,  aby  se  k  jednotlivým  bodům
vyjadřovali  max.  2x.  O  předneseném  návrhu  nechal  hlasovat.  Pro  bylo  13  zastupitelů,  2  se  zdrželi.
Ing. *** *** doporučuje  aby  Mgr.  Ing.  Tomáš  Kobza  dělal  předsedu  finančního  výboru.

Pracoval s ním 4 roky v posledním FV. zažil jsem i předešlé FV. Tomáš byl vždy tak
připravený, bylo to jak hodinky. Myslí si, že Mgr. Ing. Tomáš Kobza se  svými
znalostmi z ekonomiky je nejideálnější člověk, aby byl předseda FV.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí v souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích předsedou
finančního výboru Mgr. Alenu Bartoňkovou, MBA. neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 2 (Němečková J., Nevřala L.) / Zdrželo se: 4 (Cinegrová L., Jarošová A., Kobza T., Kristlík L.)

Usnesení č. 11/1Z/2022 bylo schváleno.

6.3. Volba předsedy kontrolního výboru

V souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích navrhl Mgr. Aleš Skála předsedou kontrolního
výboru Bc. Martina Baklíka.

Diskuze:
Mgr. Tomáš Kobza uvedl,  že  v  minulosti  vždy  byli  předsedové  výborů  ze  stran,  které  neměly

zastoupení v RO.
Mgr. Aleš Skála uvedl, že minule byl předseda FV z TOP , předseda KV také z TOP.
Mgr. Ing. Tomáš Kobza navrhl na předsedu KV  Bc. Ladu Cinegrovou. Předsedkyní KV již v minulosti byla,

je s prací obeznámena. Pokud není co skrývat, nevidí problém v tom, dát kontrolní
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orgány těm, kteří .se nedostali do RO.
Ing. Jana Němečková tento  návrh  také  podporuje.  Uvedla,  že  nemá  nic  proti  panu  Baklíkovi,  má

silný mandát. Tím, že tu práci nezná a je to kontrolní orgán , tak ať je členem. Zdá
se jí  to zvláštní,,  když se  kontrolní  orgány dávají  straně,  která vyhrála.  Ona
také měla 8 mandátů, ale kontrolní orgány dala opozičním stranám a neměla s tím
problém.

Mgr. Aleš Skála odpověděl paní Němečkové, že ona je  možná zvyklá na jinou politiku, dělala ji a on
by se od ní nikdy tuto politiku nechtěl učit a je rád, že se ji  neučil.  Cestu si
prošlapali sami a  myslí si, že tady na vesnici, to není o  uskupení, ale o lidech,
kteří jsou schopni dělat dobrou práci pro obec. Je přesvědčený, že Martin Baklík
tímto člověkem je.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza je přesvědčen o tom i s člověkem, který je schopen posouvat obec dál a to je
Bc. Lada Cinegrová.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí v souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích předsedou
kontrolního výboru Bc. Martina Baklíka neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 2 (Němečková J., Nevřala L.) / Zdrželo se: 3 (Cinegrová L., Jarošová A., Kobza T.)

Usnesení č. 12/1Z/2022 bylo schváleno.

6.4. Volba členů finančního výboru

V souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích Mgr. Aleš Skála navrhul členem finančního
výboru paní Moniku Charvátovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí  v  souladu s  §  117 odst.  2  a  §  84 odst.  2  písm.  l)  zákona o  obcích
členem finančního výboru paní Moniku Charvátovou neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Němečková J.)

Usnesení č. 13a/1Z/2022 bylo schváleno.

V souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích navrhl Mgr. Aleš Skála členem finančního
výboru paní Terezu Liškovou, DiS.

Diskuze:
Ing. Jana Němečková požádala o sdělení , jak si představují KV a FV, když se tam nedávají zastupitelé.
Mgr. Aleš Skála seznámil  s  návrhem a  to:  Monika  Charvátová,  Tereza  Lišková  DiS.,  Ing.  Ján

Babnič, Bc. Ladislav Nevřala.
Bc. Lada Cinegrová navrhla za  člena kontrolního výboru Mgr. Ing. Tomáše Kobzu.
Bc. Ladislav Nevřala se zříká postu člena finančního výboru ve prospěch Mgr.  Ing.  Tomáše Kobzy

v případě, že bude zvolen.
Mgr. Alena Bartoňková navrhla za člena kontrolního výboru Mgr. Jitku Zahradníkovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí  v  souladu s  §  117 odst.  2  a  §  84 odst.  2  písm.  l)  zákona o  obcích
členem finančního výboru paní Terezu Liškovou, DiS. neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3 (Cinegrová L., Jarošová A., Němečková J.)

Usnesení č. 13b/1Z/2022 bylo schváleno.

V souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích navrhl Mgr. Aleš Skála členem finančního
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výboru Ing. Jána Babniče.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí  v  souladu s  §  117 odst.  2  a  §  84 odst.  2  písm.  l)  zákona o  obcích
členem finančního výboru Ing. Jána Babniče neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13c/1Z/2022 bylo schváleno.

V souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích navrhl Mgr. Alleš Skála členem finančního
výboru Bc. Ladislava Nevřalu.

Bc. Ladislav Nevřala se vzdal postu člena finančního výboru. Mgr. Aleš Skála vyzval  k  hlasování  v  souladu
o obcích o  Mgr. Ing. Tomáši Kobzovi.

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza upřesnil,  že  se   Bc.  Ladislav  Nevřala  vzdal,  ale  pokud  nebude  zvolen,  tak

kandiduje. Takto to řekl.
Mgr. Aleš Skála řekl, že to přesně neslyšel, vyzval k hlasování v souladu se zákonem o obcích

o Ing. Mgr. Tomáši Kobzovi.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí  v  souladu s  §  117 odst.  2  a  §  84 odst.  2  písm.  l)  zákona o  obcích
členem finančního výboru Mgr. Ing. Tomáše Kobzu neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 6 (Baklík M., Bartoňková A., Kusý M., Malý D., Skála A., Zahradníková J.) / Zdrželo se: 4
(Krahulcová I., Kristlík L., Nováková M., Procházka S.)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza navrhoval předsedkyni FV...
Mgr. Aleš Skála upozornil, že předsedkyně je už zvolena, nyní se volí členové.
Mgr. Ing. Tomáš Kobza navrhl za člena FV Bc. Ladislava Nevřalu.
Mgr. Aleš Skála vzal na vědomí další návrh, první návrh podala paní Bartoňková
Mgr. Ing. Tomáš Kobza řekl,  že návrh Mgr.  Aleny Bartoňkové MBA byl  u bodu,  kdy se řešila  Tereza

Lišková. U pátého člena byl návrh na  mě, teď navrhuji Bc. Ladislava Nevřalu.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že první návrh před nimi byl návrh paní Bartoňkové ta navrhovala

Mgr. Jitku Zahradníkovou. Připomenul, že přednesl všechny navrhované členy, jak
byli  navrženi.  Řeklo se pořadí  všech členů a nyní  se jde podle toho,  jak byli
navrženi. Pan Nevřala řekl, že se  vzdává a navrhl Mgr. Ing. Tomáše Kobzu. Potom
navrhla paní Bartoňková, Mgr. Jitku Zahradníkovou a vy teď dáváte znovu návrh
na pana Nevřalu, takže ten bude až po tomto návrhu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí  v  souladu s  §  117 odst.  2  a  §  84 odst.  2  písm.  l)  zákona o  obcích
členem finančního výboru Mgr. Mgr. Jitku Zahradníkovou neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 1 (Němečková J.) / Zdrželo se: 6 (Cinegrová L., Jarošová A., Kobza T., Kristlík L., Nevřala L.,
Procházka S.)

Usnesení č. 13d/1Z/2022 bylo schváleno.

6.5. Volba členů kontrolního výboru

V souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích navrhul Mge. Aleš Skála členem kontrolního
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výboru Bc. Ladu Cinegrovou neuvolněná funkce.

Diskuze:
Mgr. Aleš Skála seznámil  s  návrhy  členů  KV  a  to:  Bc.  Lada  Cinegrová,  David  Malý,  Aranka

Jarošová, Stanislav Procházka
Mgr. Ing. Tomáš Kobza navrhoval předsedkyni KV  Bc. Ladu Cinegrovou
Mgr. Aleš Skála upozornil, že předsedkyně je už volena, nyní se volí členové.
Mgr. Ing. Tomáš Kobza navrhl za  člena KV Bc. Ladislava Nevřalu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí  v  souladu s  §  117 odst.  2  a  §  84 odst.  2  písm.  l)  zákona o  obcích
členem kontrolního výboru Bc. Ladu Cinegrovou neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Krahulcová I.)

Usnesení č. 14a/1Z/2022 bylo schváleno.

V souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích navrhl Mgr. Aleš Skála členem kontrolního
výboru pana Davida Malého neuvolněná funkce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí  v  souladu s  §  117 odst.  2  a  §  84 odst.  2  písm.  l)  zákona o  obcích
členem kontrolního výboru pana Davida Malého neuvolněné funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Malý D., Němečková J.)

Usnesení č. 14b/1Z/2022 bylo schváleno.

V souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích navrhl Mgr. Aeš Skála členem kontrolního
výboru paní Aranku Jarošovou neuvolněná funkce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí v souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích navrhl
Mgr. Ale Skála členem kontrolního výboru paní Aranku Jarošovou neuvolněné funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Jarošová A.)

Usnesení č. 14c/1Z/2022 bylo schváleno.

V souladu s § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích navrhl Mgr. Aleš Skála  členem kontrolního
výboru pana Stanislava Procházku neuvolněná funkce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina volí  v  souladu s  §  117 odst.  2  a  §  84 odst.  2  písm.  l)  zákona o  obcích
členem kontrolního výboru pana Stanislava Procházku neuvolněná funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4 (Cinegrová L., Kobza T., Kristlík L., Procházka S.)

Usnesení č. 14d/1Z/2022 bylo schváleno.

7. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva (§ 72 zákona o obcích)

Mgr. Aleš Skala navrhl, aby neuvolněným členům zastupitelstva byla v souladu s § 72 zákona o obcích a
nařízení  vlády  č.  37/2003  Sb.,  o  odměnách  za  výkon  funkce  členům  zastupitelstev,  v  platném  znění,
poskytována měsíční odměna ve výši 1800,-. Dále navrhuji měsíční odměnu za výkon funkce místostarosty
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obce  ve výši 16000,-, měsíční odměnu za výkon funkce radního obce ve výši 6000,-, měsíční odměnu za výkon
funkce  předsedu  komise/výboru  obce  ve  výši  3000,-,  měsíční  odměnu  za  výkon  funkce  člena
komise/výboru obce ve výši 2300,-. Odměna bude poskytována 1.11.2022. Odměny jsou ve stejné výši jako
doposud.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina stanovuje v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích měsíční
odměnu za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva obce v těchto částkách:
- Místostarosta: 16.000 Kč
- Člen rady: 6.000 Kč
- Předseda výboru/komise: 3.000 Kč
- Člen výboru/komise: 2.300 Kč
- Člen zastupitelstva bez dalších funkcí: 1.800 Kč.
Odměna bude poskytována od 1.11.2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Kobza T., Němečková J.)

Usnesení č. 15a/1Z/2022 bylo schváleno.

Dále Mgr. Aleš Skála navrhl, aby v souladu s § 74 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích, se při souběhu
funkcí  měsíční  odměna neuvolněnému členovi  zastupitelstva  obce  poskytovala,  jako  součet  maximálně  3
nejvyšších zastupitelstvem stanovených odměn, za jím zastávané funkce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina stanovuje v souladu s § 74 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích, že při
souběhu  funkcí  se  měsíční  odměna  neuvolněnému  členovi  zastupitelstva  obce  poskytne,  jako
součet maximálně 3 nejvyšších zastupitelstvem stanovených odměn, za jím zastávané funkce, dle nařízení
vlády č. 318/2017 Sb. ve znění pozdějších předpisů.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Kobza T., Němečková J.)

Usnesení č. 15b/1Z/2022 bylo schváleno.

8. Rozpočtová opatření

Mgr. Aleš Sála řekl, že se na dnešní program zastupitelstva dostala rozpočtová opatření a rekonstrukce 
běžecké dráhy na  stadionu Dr. Urbáška, která je spojena s podáním žádosti o dotaci, která má být uzavřena
31.10. 2022. Proto je to zařazeno na program dnešní schůze. Rozpočtové opatření se týká přesunu prostředků
ze silnic  a místních komunikací z opravy a udržování 200 000 Kč  a budovy, haly stavby 250 000 Kč převedeno
na  sportovní  zařízení  v  majetku  obce   a  to  na  projektovou  dokumentaci  rekonstrukce  běžecké  dráhy
na stadionu Dr. Urbáška.

A  dále  dochází  k  převodu  z  bytového  hospodářství  250  000  Kč  na  rozhlas  a  televize.   Jedná
se o doplnění místního rozhlasu o 8 ks hlásičů v místech, kde chybí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  rozpočtová opatření obce Libina dle návrhu jednotlivých referentů.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/1Z/2022 bylo schváleno.
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9. Rekonstrukce běžecké dráhy na stadionu Dr. Urbáška - žádost o dotaci

Mgr. Aleš Skála seznámil s možností žádosti o dotaci na rekonstrukci  běžecké dráhy na stadionu Dr. Urbáška.

Národní  sportovní  agentura (NSA) vypsala výzvu 20/2022 Program č.  162 55 Standardizovaná sportovní
infrastruktura 2020 – 2024 s cílem na rozvoj sportovní infrastruktury. Výzva je určena pro novou výstavbu
nebo pro technické zhodnocení dle standardů pro tato sportovní zařízení:

Atletické dráhy
Fotbalové stadiony, hřiště
Tenisové haly, kurty
 

Výše dotace je stanovena až do výše 70 % způsobilých výdajů , přičemž jsou stanoveny limity maximální výše
dotace a to:

U atletických drah max. 50 mil.
U fotbalových stadionů a hřišť max. 40 mil.
U tenisových hal a kurtů max. 50 mil.

Termín pro podání žádosti o dotaci je nejpozději do 31. 10. 2022 do 12 hodin, přičemž povinnou přílohou
podané  žádosti  je  i  doklad  o  zajištění  vlastního  podílu  žadatele  na  financování  akce  resp.  usnesení
zastupitelstva obce schvalující použití finančních prostředků z rozpočtu obce pro dofinancování podílu.

Obec Libina má v současné době zpracovanou studii „Rozšíření a úprava víceúčelového sportovního areálu
v Libině“.  Ve studii  je  uvažováno s vybudováním (rekonstrukcí)  běžecké dráhy kolem fotbalového hřiště.
Po konzultaci na Městském úřadě Šumperk není pro tuto stavbu vyžadováno územní rozhodnutí ani stavební
povolení či ohlášení stavby. Jedná se o vyspravení a zpevnění běžeckého oválu povrchovou úpravou. Autor
studie Ing. arch. Pavel Martinka byl požádán o zpracování PD pro dopracování rekonstrukce běžecké dráhy
do stupně prováděcí (realizační) dokumentace včetně položkového rozpočtu.

 

Diskuze:
Mgr. Zdena Zahradníková seznámila přítomné s žádostí o dotaci na rekonstrukci běžecké dráhy na  stadionu

Dr.  Urbáška. Tato zpráva je přílohou zápisu.
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se dotázal, jaká je předpokládaná hodnota projektu
Mgr. Zdena Zahradníková odpověděla, že předpokládaná hodnota, předběžná je kolem 20 mil. korun.
p. Oldřich Němeček se dotázal, jestli by nebylo lepší za  tyto peníze udělat třeba koupaliště nebo něco

takového rozumného, než běžeckou dráhu, kde nebude nikdo běhat?
Mgr. Aleš Skála řekl, že to bylo součástí studie, ale abychom mohli na tuto výzvu reagovat, běžecká

dráha  byla  jediná,  která  nepotřebuje  stavební  povolení  ani  územní  souhlas.
Sportoviště, která máme v areálu navržena potřebují  stavební povolení,  budou
se postupně dopracovávat, ale to bychom pro tuto výzvu nestihli. Myslí si, že po 
dráze bude mít kdo běhat. Děti jezdí do Nové Hradečné, do Šumperka, kde mají
podmínky pro atletiku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere  na  vědomí  znění  a  podmínky  výzvy  Národní  sportovní  agentury
č. 20/2022, Program č. 162 55 Standardizovaná sportovní infrastruktura 2020 – 2024.  

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17a/1Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  podání žádosti o dotaci v rámci výzvy Národní sportovní agentury
č. 20/2022, Program č. 162 55 na akci: „Rekonstrukce běžecké dráhy na stadionu Dr. Urbáška v Libině“.
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Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17b/1Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje schvaluje použití finančních prostředků z rozpočtu obce Libina pro
dofinancování vlastních zdrojů  na akci: „Rekonstrukce běžecké dráhy na stadionu Dr. Urbáška v Libině“.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17c/1Z/2022 bylo schváleno.

10.

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza vznesl dotaz, komu a do kdy se mají podávat návrhy na  členy komisí.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že tato záležitost bude projednávána v RO 31.10.2022. Do tohoto data

je  možné podávat  návrhy přímo jemu.  Jelikož  program dnešního zasedání  byl
vyčerpán, Mgr. Aleš Skále poděkoval všem za  účast a v 18.19 hod. zasedání
ukončil.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Monika Nováková   ............................................................
 

Mgr. Alena Bartoňková, MBA   ............................................................
 
Starosta Mgr. Aleš Skála   ............................................................
 
Místostarosta Ing. Michal Kusý, Dis.   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 24. 10. 2022


